
 
 

 

Vedrørende Skolebestyrelsesreferat 

1. Godkendelse af referat 

a. Godkendt 

2. Elevrådet 

a. Vandautomaten evalueres næste gang. 

 

3. Gennemgang af årshjul og GANTT-kort  

a. 31/8 møde med kommunikationsgruppen (Louise, Jes og 

Ole). 

 

4. Forældremøder august-september 2023 

a. 0. årgang 29/8: Lotte 

1. årgang 14/9: Lotte 

2. årgang 11/9: Louise 

3. årgang ?: Camilla 

4. årgang 13/9: Demi? (Louise) 

5. årgang ?: Lotte, Mette 

6. årgang 28/8: Mette 

7. årgang 7/9: Louise, Jes 

8.årgang 12/9: Mette, Demi 

9.årgang 12/9: Jes 

E-klassen... 

 

b. Info, der afgives til forældremøde: Fælles skriv udarbejdes. 

 

5. Kontaktforældrefunktion 

Dato: 16. august 2023 

Sted: Personalerummet 

Deltagere: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Fraværende: 

 

Ole Møller Laursen 

 

Camilla Johnbeck 

Jes Pettersson  

Lotte Elming Nielsen 

Louise Ladegaard Andersen 

Martin Bo Nilsson 

Mette Enel Ugelvig  

 

Bertram, 8B 

 

Nadja Jensen  

Demi Erik Pihl Hansen 

Emilie Jespersen 

Stig Thomsen 
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HVIDOVRE KOMMUNE 

 

Center for Skole og Uddannelse 

Gungehusskolen 

Skoleleder:  

Ole Møller Laursen 

 

Sagsnr.: 23/21588 

Doknr.: 160722/23 

 

Dato: 16-08-2023  
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a. Trivselsambassadører: Måske bløde punkter med hensyn til, 

at de enkelte punkter kan komme i spil, men ikke 

nødvendigvis skal.  

2-4 ambassadører i hver klasse. Ole sender nyt dokument 

med beskrivelse af trivselsambassadørernes rolle og 

bestyrelsen kommer med respons senest mandag, hvis der 

skal ændres noget. Derefter vil Ole sende ud til alle forældre 

inden forældremøderne. 

b. Trafik: Kæmpe problemer. Mange farlige situationer fordi der 

ikke er parkering nok så alle muligheder for aflæsning er 

forsvundet. Busplads med aflæsning af børn midt på vejen -

kræver personale, der står og skærmer. Også problem i 

forhold til medarbejder parkering. 

c. Kiss and ride zone? parkering med begrænset tid for at 

opretholde plads til afsætning.  

d. Der arbejdes videre med henblik på en bedre ordning i 

trafikudvalget. 

e. Alternative løsninger med samkørsel eller følgeordninger 

som tidligere med større elever, der følger de små? 

f. Desuden cykelkampagner. 

 

6. Kommunens budget 2024-2027 

a. Der skal findes besparelser – overvejelser om, hvor det gør 

mindst ondt. Forslag 20: Vil en hævelse af takster til SFO 

betyde, at nogen melder deres børn ud? 

b. Rammebesparelser skal adresseres, da der er skåret på 

driften i mange år. Det næste bliver personalebesparelser og 

det vil også gøre ondt. 

c. Der hentes bl.a. midler ved at skubbe anlægsbyggerier. 

d. Enkelte investeringer: U-start og udvidelse i 

familieafdelingen er meget positivt. Håb om, at det vil 

nedsætte behandlingstiden. 

e. Høringssvar 1.september kl. 10 hvis det skal indgå i 

økonomiudvalgets 2. behandling af budget. 

 
 

7. Meddelelser 

a. Formand: 

i. Info fra trafikudvalgsmøde 

b. SKOK: 

i. Møde den 29/9 

c. Medarbejder 

i. Ingen til stede. 

d. SFO og Klub 

i. Obs på støj i storrummet fra små klasser med tidligt 

fri nu, da der er klasseværelser i nærheden. 

e. Ledelsen: 

i. Gode nyansættelser; Susan til Hyttetilbud, Gulten til 

børnehaveklasse, Henrik til håndværk og design, 

Teresa til 1.klasse. Opstart i uge 32 med 

forberedelse med læringsplaner og et kursus med 
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Rasmus Alenkær om pædagogisk værtskab for 

lærerne. God start for 0. klasse i går med 5. klasse, 

der havde lavet flag-alle og 1. klasse sang for 0. 

klasse. 

ii. Planer om at genopslå lederstilling til E-klasserne. 

 

8. Eventuelt 

a. Dato for gungefestival 13/6 2024. 


